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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Padel is een sterk groeiende sport met een explosief stijgend aantal beoefenaars. Padelbanen

worden overal in den lande de grond uitgestampt en ook in onze gemeente is dit herkenbaar.

Natuurlijk juicht VLP Roosendaal toe dat er veel gesport wordt en dat deze vorm van ontspanning en

beweging zo in de lift zit. Maar soms kleeft er aan een voordeel ook een nadeel, om maar in

uitspraken van een bekend sportman te blijven.

Het beoefenen van deze sport kan voor extra geluidsbelasting zorgen in de nabije omgeving. Zeker

als niet gezorgd is voor geluiddempende en/of -werende maatregelen en/of voor voldoende afstand

tussen de padelbanen en de woonomgeving. Voor omwonenden kan dit mogelijk overlast geven. Wij

zijn van mening dat we sport en beweging voor zoveel mogelijk mensen moeten faciliteren en

stimuleren. Daarbij vinden we ook dat we een plicht hebben de (ervaren) overlast zo veel als mogelijk

te beperken.

Onze fractie heeft hierover enkele vragen:

1. Hoeveel padelbanen kent onze gemeente inmiddels en waar (op welke sportaccommodaties)
zt¡n deze gesitueerd?

2. Heeft u met de exploitanten van deze banen afspraken gemaakt over het gebruik en de

geluidsbelasting en zo ja, wat voor afspraken?

3. Zijn u klachten bekend als gevolg van het gebruik van padelbanen en zo ja, wat is de aard van

de klachten, wat is de frequentie van deze klachten, welke maatregelen worden hiertegen genomen

en door wie?

4. Bent u bekend met voornemens voor de aanleg van meer padelbanen in onze gemeente en zo
ja, waar en hoeveel banen?

5. Gaat u hierbijvooraf in gesprek met de verenigingen/exploitanten en omwonenden over
(voorkoming van) mogelijke geluidsoverlast? Graag een toelichting.

6. Zijn er (landelijke) richtlijnen waar padelbanen aan moeten voldoen (ook ihkv geluidsoverlast)

en zo ja welke en voldoen de banen in onze gemeente daaraan? Graag een toelichting.

7. Elders in den lande wordt aandacht gevraagd voor overlast van padel zeer laat op de avond.

Gelden in onze gemeente tijdrestricties voor het spelen op padelbanen?

Namens fractie VLP Roosendaal,

Eric de Regt, Jan Brouwers en Alex Raggers.



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Hoeveel padelbanen kent onze gemeente inmiddels en waar (op welke
sportaccommodaties) zijn deze gesitueerd?

TV Vierhoeven en TP Roosendaal beschikken beide over 2 padelbanen. BijTP Roosendaalworden
het aantal banen momenteel uitgebreid.

2. Heeft u met de exploitanten van deze banen afspraken gemaakt over het gebruik en de
geluidsbelasting en zo ja, wat voor afspraken?

ln Roosendaal liggen momenteel alleen Padelbanen bij sportverenigingen op sportparken. Met de

verenigingen zijn geen afspraken gemaakt over het gebruik en de geluidsbelasting, anders dan
geregeld in het activiteitenbesluit milieubeheer".

3. Zijn u klachten bekend als gevolg van het gebruik van padelbanen en zo ja, wat is de aard
van de klachten, wat is de frequentie van deze klachten, welke maatregelen worden hiertegen
genomen en door wie?

Er zijn momenteel geen klachten bij ons binnengekomen.

4. Bent u bekend met voornemens voor de aanleg van meer padelbanen in onze gemeente
en zo ja, waar en hoeveel banen?

Er lopen momenteel meerdere initiatieven voor de realisatie van Padelbanen in Roosendaal. Dit gaat

om zowel binnen- als buitenbanen. Bijverenigingen, maar ook op andere locaties.

5. Gaat u hierbij vooraf in gesprek met de verenigingen/exploitanten en omwonenden over
(voorkoming van) mogelijke geluidsoverlast? Graag een toelichting.

Het is aan de verenigingen/exploitanten om het overleg aan te geven met omwonenden

6. Zijn er (landelijke) richtlijnen waar padelbanen aan moeten voldoen (ook ihkv
geluidsoverlast) en zo ja welke en voldoen de banen in onze gemeente daaraan? Graag een

toelichting.

Vanuit de KNLTB is er regelgeving rondom licht- en geluidshinder voor tennis- en padelbanen. De
geldende regels voor het geluidsniveau zijn vastgelegd in het Activiteitenbesluit Milieubeheer. ln de

regel houdt het in dat het geluidsniveau voor de directe omgeving overdag niet boven de 70 dB mag

uitkomen. ln de avond en in de nacht mag het geluidsniveau niet boven respectievelijk 65 en 60 dB

uitkomen. Voor dezelfde dagdelen geldt een gemiddeld maximaal geluidsniveau over een langere
periode van respectievelijk 50, 45 en 40 dB. De banen die er nu liggen zijn gevestigd op sportparken

bij tennisverenigingen. Dit past binnen het bestemmingsplan Sport en zij voldoen aan de huidige

richtlijnen. Vanzelfsprekend volgende we de ontwikkelingen op het gebied van geluidshinder. (KNLTB,

NGS, OMWB) Nieuwe ontwikkelingen zullen we pro actief communiceren bij initiatieven.



7. Elders in den lande wordt aandacht gevraagd voor overlast van padelzeer laat op de
avond. Gelden in onze gemeente tijdrestricties voor het spelen op padelbanen?

Momenteel gelden er in onze gemeente geen tijdsrestricties voor padel.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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